

(在教室裡)	(In a classroom)
Sandy：嘿，那是 SEVENTEEN 的鑰匙圈嗎？妳是 CARAT 嗎？	Hey, is that a SEVENTEEN key chain? Are you a CARAT?
Mina：是的！我是 CARAT 已經超過三年了。我買這個當作聖誕禮物送給自己。	Yes! I've 1. <u>been</u> a CARAT for more than three years. I bought this as a 2. <u>Christmas</u> gift for myself.
Sandy：真可愛！妳以前去過他們的演唱會或粉絲見面會嗎？	That's so cute! Have you been to their concert or a 3. <u>fan</u> 4. <u>meeting</u> before?
Mina：還沒。我還沒有機會去，但他們已經出現在很多電視節目上了。他們一直都很可愛又風趣。我真的希望有一天能看到他們的現場表演。妳曾去過他們的演唱會嗎？	Not 5. <u>yet</u> . I haven't had the chance, but they've 6. <u>appeared</u> on many TV 7. <u>programs</u> . They've always been so 8. <u>lovely</u> and 9. <u>funny</u> . I really hope to see them live one day. Have you ever been to their concert?
Sandy：我沒看過 SEVENTEEN 的現場表演，但我去年十月在臺北看了 i-dle 的演唱會。我是 Neverland！	I haven't 10. <u>seen</u> SEVENTEEN live, but I watched i-dle's concert in Taipei last October. I'm a Neverland!
Mina：我也一樣。我也是 i-dle 的粉絲。妳最喜歡的成員是誰？	11. <u>Same</u> here. I'm a fan of i-dle too. Who's your favorite member?
Sandy：隊長。她為這支樂團寫過很多首歌。我最喜歡的是《Lion》。	The leader. She has written many songs for the 12. <u>band</u> . My favorite is "Lion."
Mina：我對那首非常熟悉。太棒了！妳去過她們的現場演唱會真是太好了。我真的很想去 SEVENTEEN 的演唱會。	I know that one very well. It's 13. <u>amazing</u> ! It's wonderful that you've been to their live concert. I really want to go to a SEVENTEEN concert.
Sandy：妳可以存錢買票。我存了好幾個月，而且我父母同意我可以去參加 i-dle 的演唱會。	You can save money to get a ticket. I saved for months, and my parents agreed that I could go to i-dle's 14. <u>concert</u> .
Mina：那我也要開始存錢了！我希望有一天我也能去他們的演唱會。	Then I'll 15. <u>start</u> saving money, too! I hope I can go to their concert someday.
Sandy：或者妳可以看他們的直播。	Or you can watch their live 16. <u>streams</u> .
Mina：我看過他們的直播很多次了！上一次的直播讓我哭了。	I've 17. <u>watched</u> their live streams many times! The last one made me cry.
Sandy：他們對粉絲很好。他們總是盡全力表演並送禮物給粉絲。我希望他們能再來臺灣。如果他們來了，我們一起去吧！	They 18. <u>treat</u> fans so well. They always do their best to 19. <u>perform</u> and give gifts to fans. I hope they come to Taiwan again. If they do, let's go together!
Mina：一言為定！	20. <u>Deal</u> !